
 
 
Schriftelijke vragen  

Participatietraject De Dobbe 
 
Het is D66 onder de aandacht gekomen dat inwoners van De Dobbe in Noordeinde wederom 
hebben aangegeven ontevreden te zijn met het participatietraject in Noordeinde. Enkele 
vragen die de inwoners hebben gesteld roepen bij de fractie van D66 ook vragen op.  
 
D66 merkt op dat ouderen wellicht onvoldoende gehoord kunnen worden dankzij deze wijze 
van digitale participatie. In de meningsvormende en besluitvormende raadsvergadering 
heeft D66 aangegeven waarde te hechten aan een goed participatietraject.  

 
Vragen aan het college: 

1. Klopt de veronderstelling van (enkele) inwoners van De Dobbe dat ouderen ook 
digitaal moeten participeren om gehoord te worden? 

a. Zo ja, waarom is er niet voor gekozen om ouderen op een andere manier te 
betrekken om ook hun stem te horen? 

b. Zo nee, hoe worden ouderen betrokken bij het participatietraject?  
2. Binnen het huidige participatietraject kunnen inwoners nauwelijks met elkaar in 

gesprek. D66 heeft in de besluitvormende raadsvergadering benadrukt dat het 
belangrijk is om conflicten (tussen inwoners) te voorkomen. Waarom is er niet 
gekozen voor een participatieve vorm waarin inwoners en ambtenaren meer met 
elkaar in gesprek komen om gezamenlijk tot een plan te komen?  

 
 
Namens de fractie van D66 
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Annette Pietersen 


